
 

 

 

КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

 другого пленарного засідання сорок шостої позачергової сесії  

Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

 

22 травня 2024 року     м. Кобеляки 

11:30        зал засідань міської ради 

 

 Головуючий: Кіптілий Василь Анатолійович, виконуючий 

повноваження Кобеляцького міського голови-секретар Кобеляцької 

міської ради.  

 

Кіптілий В. А.: 

На друге пленарне засідання сорок шостої позачергової сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання із 26 депутатів прибули 22. 

Кворум є, вношу пропозицію розпочати друге пленарне засідання сорок 

шостої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання. 

Заперечень немає?   

 

Прошу зареєструватися. 

Зареєстровано 22 чол. 

 

Шановні депутати та запрошені!  

Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

другого пленарного засідання сорок шостої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання. 

 

Пропоную наступний проєкт порядку денного другого пленарного 

засідання сорок шостої позачергової сесії міської ради восьмого скликання: 

 

1. Про зміни в організації виробництва та праці.  

2. Різне. 

 ВИСТУПИЛИ: 

 Попик М. С., депутат міської ради, який повідомив, що 21 травня 

відбулося засідання конкурсної комісії на заняття посади директора 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня», на 

якому було обрано директора міської лікарні, і тому виникло питання щодо 

проведення в ній аудиту. 
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 Галушко С. С., депутат міської ради, який доповнив, що члени  постійної 

комісії міської ради з питань економічної політики, власності, бюджету, 

тарифів та цін також обговорювали це питання, і дійшли до висновку, що воно 

не потребує винесення його на розгляд сесії. Проведення аудиту в міській 

лікарні може ініціювати міський голова, оскільки змінився керівник медичного 

закладу, і депутати підтримають таке рішення. Окрім того, зауважив, що не 

потрібно залучати до аудиту приватні компанії, краще коли його проведе 

державна аудиторська служба. 

 Кіптілий В. А., виконуючий повноваження Кобеляцького міського голови-

секретар Кобеляцької міської ради, який підкреслив, що це питання 

вирішуватиме новий директор медичного закладу після свого офіційного 

призначення.  

 

 Пропоную цей проєкт порядку денного прийняти за основу. Прошу 

голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 119 додаються до 

протоколу).  

У кого будуть зміни і доповнення до проєкту порядку денного другого 

пленарного засідання сорок шостої позачергової сесії міської ради восьмого 

скликання? Немає. 

Хто за те, щоб запропонований порядок денний другого пленарного 

засідання сорок шостої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання прийняти в цілому? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 120 додаються до 

протоколу).  

Прийнято порядок денний: 

1. Про зміни в організації виробництва та праці.  

2. Різне. 

 

Кіптілий В. А.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи другого пленарного засідання сорок 

шостої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за  одну годину 30 хвилин. 



3 

 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи другого 
пленарного засідання сорок шостої позачергової сесії міської ради? Прошу 
голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 121 додаються до 

протоколу).  

Кіптілий В. А.: 

Шановні депутати! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

 

1. По питанню «Про зміни в організації виробництва та праці» слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Горобець Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Горобець А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, яка представила проєкт рішення та 

пояснила основні його частини. 

Кіптілий В. А.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 122 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про зміни в організації 

виробництва та праці» прийняти в цілому як рішення другого пленарного 

засідання сорок шостої позачергової сесії  міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 22, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 123 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 1 «Про зміни в організації виробництва та 

праці» (додається). 
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Кіптілий В. А.: 

2. Різне. 
В кінці засідання ми залишаємо до 30 хвилин на розгляд різного. 
ВИСТУПИЛИ: 
Ткаченко С. В., директор комунального підприємства «Водоканал Плюс» 

Кобеляцької міської ради, який поінформував присутніх про необхідність 
перегляду тарифів на водопостачання та вивезення твердих побутових відходів. 
Зазначив, що діючі тарифи на послуги з централізованого водопостачання та 
вивезення твердих побутових відходів були затверджені у 2020 році. За цей час 
було збільшено розмір заробітної плати, тарифи на електроенергію, вартість 
дизпалива та запчастин тощо. Підприємством було замовлено висновок 
Федерації роботодавців ЖКГ України щодо економічної обґрунтованості 
цін/тарифів на послуги, відповідно до якого на сьогодні повна собівартість 
водопостачання без прибутку підприємства складає 28 грн 42 коп. 
Прогнозований тариф з реалізацією 1 м. куб води з прибутком 4% становить 35 
грн 72 коп. Вивезення сміття з прибутком 1,2% пропонується 139 грн 77 
коп.  На сьогодні діючий тариф на послуги  з вивезення  побутових відходів та 
централізоване водопостачання не відшкодовує фактичні витрати підприємства. 

Слав’янський О. В., депутат міської ради, який зауважив, що на даний 
час це неможливо зробити. 

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, який поцікавився, 
який механізм впровадження нових тарифів і яка роль у цьому депутатів? 

Ткаченко С. В., директор комунального підприємства «Водоканал Плюс» 
Кобеляцької міської ради, який відповів, що депутати на пленарному засіданні 
затверджують нові тарифи. Комунальне підприємство «Водоканал Плюс» у 
засобах масової інформації доводить до відома споживачів про намір здійснити 
підвищення тарифів на централізоване водопостачання та вивезення твердих 
побутових відходів, подає економічно обґрунтовані тарифи на погодження до 
Антимонопольного комітету.  

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, який запитав, 
скільки коштів у минулому році було виділено для підтримки комунального 
підприємства «Водоканал Плюс»? 

Партика А. С., головний бухгалтер КП «Водоканал Плюс», яка відповіла, 
що підприємству міською радою було виділено близько 1,5 млн грн. 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка попрохала порівняти тариф на 
водопостачання в м. Кобеляки, який діє на сьогодні, середню ціну по області та 
тариф, який пропонується ввести. 

Ткаченко С. В., директор комунального підприємства «Водоканал Плюс» 
Кобеляцької міської ради, який повідомив, що тариф на централізоване 
водопостачання, який діє в м. Кобеляки, становить 13 грн 25 коп, середній 
тариф по області – близько 33 грн, новий тариф, який пропонується, складає 30 
грн. 
 Кіптілий В. А., виконуючий повноваження Кобеляцького міського голови-

секретар Кобеляцької міської ради, який наголосив, що у зв’язку з погодинним 

відключенням електроенергії, постане проблема з насосами – вони почнуть 

виходити з ладу. 

 Слав’янський О. В., депутат міської ради, який зауважив, що необхідно 

заключати договори на вивезення твердих побутових відходів із населенням.  



Peureru.rroo.M.,AenyTaT|IoflrasclroipafiourroipaI.]a,fl](|4fr'noBiAoMI4B'U{o
xrrreJrrM Micra 3 rlrr46ulrr i00 r .to,qurotr nafiuacrilry aptesianclxy BoAy, i rapuib

3a rlocJryry n 30 rpu sa I uerp xy6i'ruuft e [paBI{JIbHI'Iu' Bce qe norpi6Ho

no""r,ouui" JrroMM i po6u'ru uiqne rorraynanrne ui.qnplreMcrBo, tKe 3Moxe

sapo6lrru rpo ri BnacHI4MI'l cI'IJIaMI4.

B o1eoeopeuui numauua maKo)rc $tnu yuacmb faayu'rco C' C" 'flryeurco M' I''

Koailurcx H. 8., Jlouaxoe O. C', Ouenaueuxo B' M'
fulenno M. I.r 4enyrar MlcbKol paA['

na uuny.nifi cecii eIrAirI'uII{ KoMyHaJIbHoMy

peMoHT, aJIe Hapa3i niu ne nponogurlcr.
Tra.teHICo C. B.r 4uperrop KoMyHaJIbHoro

Ko6e:rsqrxoi naicmoi paau, r.xuir ai4nonia,

<BoAoraHa-n fl-ittoc> 3BepHynoct Ao rvricrrcoi

Blrxonyoqnf rIoBHoBaxeHHt

Ir.ricrxoro roroBLI-ceKperap lricmoi
paI.u

Cerperap nJleHapHoro saciAaHHq

o6creNlrT u crau 4opir.
Oue.nsqenrco C. 8., 3acryrIHI'IK rr'ticrroro roJroBI4' ffrzfi ni4rpeclrl'IB' lIIo

rovicis ruicrroi paAr4 BXe cTBopeHa i safi6ruNqr,Irr.t qacoM nJlaHye'rlcs o6crexeuHq

gopir.
IIIssqsHKs T. B., Aeny'rar rr,ricr,roi palv, flRa BKa3aJIa Ha Te' ulo neo6xiAno

AOBeCTT4 AO eiAON{a Cnox[eaqis npo narraip uloAo sAificHenHs niAsl'IqeHna T apu$in,

npfi uboMy o6oe'qsrcogo npoBecrH nopian-nHul: rapudarraa, nri ua Aarufi qac airors

n o6lacri ra inurux fpoMa.4ax, npo Te rrlo B MaIa3I4Hi 0,5 I BOAI1 Kolllrye 13 rpu.

AHapieuro M. I., aenyrar uicsroi pa.uu' rrrail 1oaan' ulo norpi6Ha

*-u*yn"qi" Ha nocJlyru 3 BoAorocraqaHHt' tKa ix co6ieapricrr' rxi norpi6ui

noryxuocri Hacocis i rare isure.
Kinri.nufi B. A., eurouyro-rufi nosHosaxeHHt KO6elsqrroro uicrroro roJIoBI4-

ceKperap Ko6ensqsroi rraicrroi pagu, rixui't ni4cyuyeae, xro nI'ITaHHJI aificito

annulrra i no:rpi6no po:'lcuu.rn rroAsM npo ueo6xi4uicrr s6ijlllxeurr rapzQis ua

BoAorrocraqaHHt ra tsI{Be3eHHt rBepAlrx no6yronux siAxoAie' o6oe'qsroeo

iir$oprraaUiro o[pr4rIroAHI{rI4 s gaco6ax rraacosoi in$opuaUii ra ua o$iUifiuouy

ee6cairi ruicr,roi Pa4u.

fIvraflut, sHeceHi Ha po3rilqA Apyroro rIJIeHapHoro saci4arHr copor urocroi

no:avepronoi cecii uicrxoi paAI4 BoclMoro cKrI'IKaHHq, Bl4qepnaHl'

nogno.ntre noAtKyBarlr BaM 3a nniguy cninlny po6ory i orolocuru copor

urocry n03arreproey ceciro rraiclnoi paAlr BocbMoro cKJII'IKaHHt 3aKpI'IToIo'

AqxFo 3a YBarY.
(3 ey u u ma fieptrcaeuu il fiu u V x p al'u u)'

fiKa, 3OKpeMa, HaroJlocuJla, ulo
nignpuemcrny 2,5 v,nu t.PH Ha

AenyraTLI
svrosufr

nignpzeucrna <BoAorasa,q fhroc>
uo KoMyHaJIbHe nlAnpI'IeMCTBO

pa1n 3 [poxaHHf,M xorraiciftno

Baour KIIITIJII'il'I

Mprrora AHAPICHKO
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